
Bestyrelsesmødet afholdt den 8.8.2016, kl. 20:00 i Klubhuset - alle tilsted. 

  

Formanden havde forberedt et par ekstra punkter - følgende blev drøftet og aftalt: 

  

 Møde med IP vedr. husleje skal planlægges, Tony sender et oplæg og derefter planlægges 

møde med IP. 

 

 Afslutning med sodavand og pølser for ungdoms aktiviteterne gennemføres, Tony sørger for 

det. 

 

 Voksne skal fremover være fra 18 år og fremefter. Ved næste generalforsamling forsøges 

ændringen gennemført. Skal der vedtægt ændringer til? Det skal vi tjekke. 

 

 Klubmasterskab kører som planlagt, ros til Niels Ole fra formanden. Dato for finalen 

afhænger af vejret. 

 

 Ingen netværksforbindelse i klubhuset (regnskabet kunne ikke gennemgås – Franco sender 

et dokument ud til bestyrelsen inden næste møde) – holdes 17 eller 18 september. Tony 

melder endelig dato. 

 

 Spilleaften med besøgende fra Kjellerup den 25.8 med pølser og øl, Niels Ole laver et 

opslag til klubhuset. Vi skal stille op med 8 personer, kvinder er velkommen. 

 

 Afslutningsaften kan planlægges allerede nu og den forventes sponsoreret via øl-kassen, 

forventes at blive afholdt 7/10 16-18, tilmelding påkrævet. Niels Ole laver en seddel til 

ophæng. 

 

 Hjemmeside – næste bestyrelsesmøde med Jan Gravesen som gæst til at fortælle hvad han 

kan. Ulf arrangerer. 

 

 Sponsor kontakter har været mere positive end sidste år også mht. økonomisk udkom. 

 

 Ris og ros kassen med mulighed for forslag – gør klubhuset mere hyggeligt – fakler med lys. 

En måtte til indendørs brug hvis du har det – til klublokalet. Franco anskaffer en boks til 

skrevne meddelelser fra medlemmer til klubben (troede den tidsalder var forbi). 

 

 Boldrobot meldes i udu - der skal i først omgang sorteres bolde – alt for bløde bolde bruges 

– skal ikke overfyldes. 

 


